

18th of June 2020

STATEMENT

THE SOVEREIGNTY OF THE GHASSANID KINGDOM

The Global Imams Council takes this opportunity to acknowledge the sovereignty of The Ghassanid Kingdom, and pay its utmost respect, to its current patriarch and sovereign Prince, His Imperial and Royal Highness Prince Gharios El Chemor of Ghassan Al-Nu'man VIII.

The Ghassanid Kingdom is the Oldest Arab Dynasty in the Middle East and the defender of the Holy Land. Its sovereign Prince, HRH Prince Gharios, is the only Middle Eastern Christian secular leader with millennial historical legitimacy to represent the Christians of the Middle East. The Kingdom's contribution to civilization, literature, faith, and the overall development of the region is worthy of much praise and universal recognition.

Our Council recognizes all titles and statuses of the House of Ghassan, including those recognized by the Byzantine Empire, the Ottoman Empire, the Lebanese Republic, The Maronite Church, The Holy See (Vatican), The Pope(s) and all prominent faith and political leaders.

Additionally, we join the Honorable Brazilian Jurists (one Chief judge and two presiding judges) in recognizing the legality of Prince Gharios' rights and titles and the International Arbitration award (number 0413/2011), which has the legal equivalency of a Federal Court Verdict.

We applaud the efforts of The Prince Gharios Foundation for its support of noble causes and defense of persecuted Christians and war orphans. We cherish the opportunity to be collaborating with His Imperial and Royal Highness Prince Gharios on our mutual objectives and peacebuilding efforts.

Imam Mohammad Baqir al-Budairi
President



بيان

سيادة المملكة الغسانية

يوذ المجلس أن ينتهز هذه الفرصة في اعترافه بسيادة المملكة الغسانية، وإبداء الاحترام والتقدير لبطيركها الحالي وأميرها صاحب السمو الملكي: وريث العرش الغساني الأمير غاريوس بن النعمان الثامن.

المملكة الغسانية هي السلالة العربية الأقدم في الشرق الأوسط، وهي السلالة المدافعة عن الأراضي المقدسة. أميرها صاحب السمو الملكي: الأمير غاريوس، هو الزعيم العلماني المسيحي الوحيد في الشرق الأوسط الذي يتمتع بشرعية تؤهله لتمثيل المسيحيين في الشرق الأوسط. إن المساهمات الواسعة للمملكة في مختلف المجالات مثل الحضارة والأدب والجانب الروحي والتنمية الشاملة للمنطقة تستحق الكثير من الثناء والتقدير العالمي.

يعترف مجلسنا كذلك بجميع الألقاب والرتب الخاصة بـ "بيت غسان"، بما في ذلك تلك المعترف بها من قبل الإمبراطورية البيزنطية والإمبراطورية العثمانية والجمهورية اللبنانية والكنيسة المارونية والفاثيكان والبابا وجميع قادة الأديان والزعماء البارزين. بالإضافة إلى ذلك، نؤيد ما صدر من القضاة البرازيليين المحترمين (كبير القضاة، ورئيسي محكمة) في الاعتراف بشرعية حقوق وألقاب الأمير غاريوس وجائزة التحكيم الدولي (رقم 2011/0413)، التي تتمتع بالمعادلة القانونية المكافئة لحكم المحكمة الاتحادية.

نشيد بجهود مؤسسة الأمير غاريوس المبذولة في سبيل تقديم الدعم للقضايا النبيلة والدفاع عن المسيحيين المضطهدين وأيتام الحرب، ونرحب بفرص التعاون السانحة مع صاحب السمو الإمبراطوري والملكي الأمير غاريوس لتحقيق أهدافنا المشتركة وجهود بناء السلام.


 الشيخ محمد باقر الجديري
 رئيس المجلس


 THE GLOBAL IMAMS COUNCIL
 THE PRESIDENT
 رئيس المجلس
 المجلس الإسلامي العالمي لعلماء الدين